



## ECTA Contra Coordinator

**Carol David-Blackman**

contra-coordinator@ecta.de

Dear Club Leaders and Caller Colleagues,

The Contra and Traditional Council would like to prepare a list of

- 1) Callers who call contras and/or traditional squares and
- 2) EAASDC Clubs which dance contra and/or traditional squares occasionally.

This list would be made available at Student Jamboree Contra Intro Session and at EAASDC / ECTA events with contra and traditional on the program.

Many dancers ask: "where can I dance more of this?" and we often cannot give even a semi complete picture. Please help us out if you call traditional squares and/or contras even only occasionally! Let us know and we may generate visitors for your club!

Club leaders please let us know if you do Contra and Traditional dances now and again. Perhaps those wishing to visit could call ahead and ask for a CT tip on the evening.

Please send emails to  
contra-coordinator@ecta.de

The Spring Jamboree in Dachau will soon be opening its doors. There will be several chances to join us in contra lines and to enjoy some traditional squares. I'm looking forward to the new voices session on Saturday with Meike Beyen. Hope to see you in the contra lines!

Only two weeks later we have the Student Jamborees with the above mentioned Intro Sessions. Come in and Join the Fun.

Greetings for the New Year  
Carol David-Blackman

Lieber Club-Vorstände und Caller Kollegen, das Contra and Traditional Council möchte gerne eine Liste erstellen mit

- 1) CallerInnen, die Contras und/oder Traditional Squares benutzen und
- 2) EAASDC Clubs, die Contra und/oder Traditional Squares ab und zu tanzen.

Diese Liste werden wir dann beim Student Jamboree Intro und bei EAASDC / ECTA Veranstaltungen mit Contra und Traditional auslegen.

Viele TänzerInnen fragen: „Wo kann ich mehr Contra oder Traditionals tanzen?“

Wir können immer nur unzureichende Auskunft geben. Bitte lasse uns wissen, ob es bei Euch möglich ist, ab und zu CT zu tanzen. Vielleicht gibt es dann mehr Besucher!

Club Vorstände: sagt Bescheid ob ihr Contra und/oder Traditionals ab und zu tanzt. Potentielle Besucher könnten dann anrufen und erfragen ob es beim Clubabend einen CT Tip geben könnte.

Bitte Info per email an  
contra-coordinator@ecta.de

Der Spring Jamboree in Dachau wird bald seine Pforten öffnen. Es gibt mehrere Möglichkeiten mit zu tanzen in Contra Linien und in Traditional Squares. Ich freue mich auf die „New Voices Session“ mit Meike Beyen am Samstagnachmittag. Hoffentlich sehen wir uns in einer Contra Line.

Nur zwei Wochen später finden die Student Jamborees statt, die oben angesprochen wurden.

Komme ruhig dazu und tanze mit.

Herzliche Grüße zum Neuen Jahr  
Carol David-Blackman